

No. 9159. INTERNATIONAL CONVENTION ON LOAD LINES, 1966. DONE AT LONDON, ON 5 APRIL 1966¹

N° 9159. CONVENTION INTERNATIONALE SUR LES LIGNES DE CHARGE, 1966. FAITE À LONDRES, LE 5 AVRIL 1966¹

ACCEPTANCE

Instruments deposited with the Secretary-General of the Inter-Governmental Maritime Consultative Organization:

6 December 1968

UNITED ARAB REPUBLIC

(To take effect on 6 March 1969.)

Certified statement was registered by the Inter-Governmental Maritime Consultative Organization on 16 December 1968.

ACCEPTATION

Instruments déposés auprès du Secrétaire général de l'Organisation intergouvernementale consultative de la navigation maritime les:

6 décembre 1968

RÉPUBLIQUE ARABE UNIE

(Pour prendre effet le 6 mars 1969.)

La déclaration certifiée a été enregistrée par l'Organisation intergouvernementale consultative de la navigation maritime le 16 décembre 1968.

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 642, p. 390; for subsequent actions relating to this Convention, see Annex A in volumes 645, 649 and 651.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 642, p. 390; pour tous faits ultérieurs concernant cette Convention, voir l'Annexe A des volumes 645, 649 et 651.